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Council meeting of 12 March 2003

Motion on “Medical fee waiver mechanism”

Hon Frederick FUNG Kin-kee has given notice to move the attached
motion on “Medical fee waiver mechanism” at the Council meeting of 12 March
2003.  The President has directed that “it be printed in the terms in which it was
handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council
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2003年年年年3月月月月12日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

馮檢基議員就馮檢基議員就馮檢基議員就馮檢基議員就“醫療收費減免機制醫療收費減免機制醫療收費減免機制醫療收費減免機制”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於政府即將推出新的公營醫護服務收費計劃，並同步加強現行的醫療收費減
免機制，本會促請政府放寬在此機制下的申請資格，讓更多長者、低收入人士和

長期病患者等弱勢社群得以受惠。”

(Translation)

Motion on “Medical fee waiver mechanism”
to be moved by Hon Frederick FUNG Kin-kee

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 12 March 2003

Wording of the Motion

“That, as the Government will introduce very shortly a new charging scheme for
public health care services and, in parallel, enhance the existing medical fee waiver
mechanism, this Council urges the Government to relax the eligibility criteria under
the mechanism so as to benefit more people from the socially disadvantaged groups,
such as elderly persons, low-income earners and chronic patients.”


